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EL GRINCH RENOVAT!

Em presento, sóc en Grinch ; no us espanteu!! Vinc a explicar la meva versió de perquè la
societat es pensa que no m’agrada el Nadal. És ben senzill, el pare de Cindy Cove és un
director i productor de cinema molt famós, que quan va veure el meu aspecte verd, pelut i
diferent a la societat va decidir filmar la pel·lícula d’en Grinch.
Des de llavors porto amagat en una cova fosca i freda que hi ha sobre del poble de Wholvill,
per evitar comentaris desagradables. Però avui 25 de desembre del 1952 aniré a la plaça
central a dos quarts de tres per manifestar que sóc normal, ja que aquesta hora tenen
planejat inaugurar Grinch 2!
Bé, ja és l’hora, però ah! em sembla que m’han vist !
- Oh no! mireu a qui tenim aquí! en Grinch
- Has arribat a  l’hora perfecta
- Ja ja ja ja! Tots riuen
- Doncs no Brett Cou, he vingut aquí perquè tothom sàpiga qui sóc!
- Jo sóc un habitant de Whoville que vol ser respectat! Perquè jo no sóc en Grinch de la
pel·lícula!
Tot seguit els ciutadans van començar a aplaudir-me.ç
S’ha acabat aquest malson!


